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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  

i Strategii Rozwoju Powiatu 
Nr 13/2009   w dniu 07 września 2009r.          

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 19.25 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 
1. 
 

Sławomir Maciaszek 
- Przewodniczący Komisji Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Józef Sulikowski Obecny 

5. 
 Andrzej Wieczorek Obecny 

6. 
 Wiesław Ewertowski Obecny 

7. Grzegorz Owczarzak Nieobecny 

8. Jerzy Piasecki Obecny 

9. Andrzej Bielecki Obecny 

10. Krzysztof Migasiewicz Obecny 

11. Michał Piechocki Obecny 

12. Zbigniew Grabowski Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Grzegorz Owczarzak 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Beata Dobrochowska – Byczyńska  – dyrektor ZSP nr 2 Wągrowiec  
2. Leszek Prell – dyrektor ds. szkół zawodowych ZSP nr 1 Wągrowiec   
3. Ireneusz Biniewski  – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego Wągrowiec  
4. Iwona Grzegorzewska – dyrektor MOW Antoniewo  
5. Bogdan Koczorowski – dyrektor ZSP Gołańcz  
6. Karolina Krenz - kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjęcie  protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Komisji.   

2. Analiza potrzeb finansowych i oczekiwań jednostek oświatowych Powiatu Wągrowieckiego  
i ich ewentualne propozycje do budżetu na 2010 r.  

3. Zakończenie posiedzenia  
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2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
      KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW 

Przewodniczący Komisji przedstawił treść dwóch pism: 
• wyjaśnienie dotyczące wniosku Komisji w sprawie współpracy międzynarodowej  

z zakresie zadań publicznych przez organizacje pozarządowe – nie było uwag, 
• prośba o opinię i analizę wniosku I.Wojewódzkiej-Kucz w sprawie podjęcia starań  

o budowę siedziby Warsztatów Terapii Zajęciowej – prośba Komisji o rozeznanie 
sytuacji i możliwości prawnych i finansowych udziału w projekcie WRPO – Komisja 
wróci do tematu  na jednym z najbliższych posiedzeń po przedstawieniu szczegółów 
(wycenie aktualnie użytkowanego obiektu – prawdopodobnie cena wskazywana przez 
WSI wyniesie około  400.000zł).  

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził Przewodniczący Komisji 
Sławomir Maciaszek. Podczas posiedzenia obecnych było 11 członków Komisji Finansów, 
Obszarów Wiejskich i Strategii  Rozwoju Powiatu oraz  goście zaproszeni na posiedzenie /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu 
quorum oraz przyjęciu treści protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji (11 głosów ZA, 1 
głos WTRZYMUJĄCY SIĘ), Przewodniczący Komisji  oddał głos gościom  w celu realizacji 
tematyki posiedzenia.   
 

 
2.  Analiza potrzeb finansowych i oczekiwań jednostek  

oświatowych Powiatu Wągrowieckiego i ich ewentualne propozycje do budżetu na 2010 r.  
 

 
• Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych  nr 2 w Wągrowcu  

/temat omówiła – Beata Dobrochowska - Byczyńska/  
 

W Zespole odeszło 9 oddziałów a w nowym roku szkolnym przybyło 8 oddziałów  
uczniowskich. Najważniejszymi sprawami  do wykonania w ZSP nr2 jest:  
-  termomodernizacja budynku  (wymiana 35 okien – koszt około 70.000zł); 
- pod koniec br. roku mogą wystąpić braki finansowe na zapłacenie mediów  
(około 90.000 – 100.000zł) i dyrektor nie wie do końca jak będą kształtować się wyniki płac. 
 
Dyrektorka wskazywała na konieczność realizacji do 30 sierpnia 2010r. zaleceń SANEPID-u 
- remontu sal dydaktycznych ( 2 pomieszczenia są już zrobione, ale pozostaje 6 
pomieszczeń do remontu i o środki na ten cel (50.000zł) wystąpi dyrekcja zespołu do 
Zarządu Powiatu). Szkoła pozyskała środki zewnętrzne (240 – 400.000zł) na realizacje 
projektu informatycznego w ramach projektu „e-szkoła” (zakupy sprzętu informatycznego).  
Jednak potrzebne będą środki na wyposażenie sal – głównie na meble. S.Maciaszek 
zapytał, czy zakup wyposażenia (meble) były kosztem niekwalifikowanym w projekcie. 
Dyrektorka odpowiedziała, że niestety nie były kwalifikowane  – nie można więc dokonać 
takiego zakupu w ramach projektu.    
Dyrektorka przypuszcza, że wystąpi potrzeba rewitalizacji terenu wokół szkoły po 
wybudowaniu wągrowieckiego Aquaparku (koszt około 10.000zł). Będąc przy tym temacie, 
B.Dobrochowska – Byczyńska zwróciła uwagę na potrzebę podpisania umowy ze spółką 
prowadzącą Aquapark dotyczącą cen biletów dla uczniów szkół ponadgimnajzalnych. 
I.Wojewódzka – Kucz zaproponowała, że jako członek Zarządu w/w spółki zajmie się tym 
zagadnieniem, a Starosta poinformował, że Zarząd wystąpi o takie porozumienie.  
J.Springer pytał o kwotę brakującą na zapłacenie mediów – 100.000zł – z czego ona wynika: 
czy były niedoszacowania w budżecie czy wzrosły ceny. Według Dyrektorki, środki te były 
dobrze zaplanowane, jednak cześć została umniejszona przy konstruowaniu budżetu na 
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2009r. Ubolewała, że budynek w którym ulokowana jest szkoła, jest bardzo energochłonny  
i nie sposób oszczędzać - szczególnie energii cieplnej przy braku termomodernizacji. 
J.Piasecki pytał z kolei - o dwa nowe kierunki w ZSP nr 2 – technik informatyk i technik 
hotelarstwa – i liczebność uczniów do nich uczęszczających. Uzyskał odpowiedź, że na 
techniku hotelarstwa jest 26 osób i 2 są jeszcze chętne, natomiast na technika informatyka 
uczyć się chce 20 osób. J.Piasecki pytał dalej – czy kierunki te były zaplanowane na 2009r. 
w budżecie powiatu? Według wiedzy nowej Dyrektorki ZSP nr 2 – nie były planowane,  
a koszt ich prowadzenia wynosi 50.000zł. Projekt w ramach „e-szkoła” jest finansowany  
w 100% ze środków zewnętrznych.  
Radny J.Sulikowski wskazywał  na niską liczebność na kierunku hotelarskim. Według niego 
jest to wysoki koszt (mało uczniów). Zadał pytanie, czy kształcenie nie może odbywać się w 
ośrodkach hotelarskich – np. OSiR, JAMAJKA, Hotel Pietrak. Obniżyłoby to koszty 
wyposażania szkoły a uczniowie uczyliby się na wysokim standardzie w miejscu pracy. 
Dyrektorka odpowiedziała, że musi być cały proces dydaktyczny, podzielony na cześć 
teoretyczną i cześć praktyczną. Teoria musi się odbywać w szkole. Potwierdził to w dyskusji 
Leszek Prell – ta początkowa cześć dydaktyki musi odbywać się w warunkach poligonu – 
warsztatów szkolnych.             

 
W wyniku dyskusji Komisja wnioskuje do Zarządu o rozważenie możliwości 
przeznaczenia środków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w budżecie 2010 roku na rewitalizację terenów zielonych wokół powiatowych 
jednostek oświatowych (11 obecnych / 11 głosów ZA). 
 
   
• I Liceum Ogólnokształcące w Wągrowcu  

/temat omówiła – Ireneusz Biniewski/  
Na wstępie swej wypowiedzi Dyrektor poinformował, że na koniec roku szkolnego ubyło mu 
7 oddziałów, a w nowym roku szkolnym przybyło 7 oddziałów. Nie nastąpił więc znaczny 
spadek liczby uczniów (mniej jedynie o 2 osoby – 567/565). Tak więc koszt realizacji procesu 
kształcenia w LO będzie na podobnym poziomie co w roku ubiegłym.  
Dyrektor poinformował, że zalecenia SANEPID-u zostały zrealizowane. Aktualnie w szkole 
realizowane będzie zadanie wykonania boiska wielofunkcyjnego w ramach rządowego 
projektu „Blisko Boisko”. Koszt wyniesie 360.000zł a roboty zostaną zakończone pod koniec 
października br. Remont kominów po dwóch nieudanych przetargach na wybór wykonawcy 
dojdzie wreszcie do skutku – będą one zabezpieczane i skracane od 15 września br. Trzy  
razy składany był wniosek na termomodernizację (wymiana dachu) budynku.  Nie uzyskał 
akceptacji. Koszt samej tylko wymiany pokrycia dachowego wynosi w kosztorysie z listopada 
2008 roku - 1.153.000zł. Inne ważne zadanie do realizacji – choć mogące poczekać – to 
remont sanitariatów dla kadry, pokoju nauczycielskiego i pomieszczeń dyrektorskich. Koszt 
oscyluje w granicach 100.000-150.000zł. I.Wojewódzka – Kucz zapytała o wyniki dostawania 
się absolwentów LO na studia po szkole i wyniki matury. Dyrektor odrzekł , że nie ma danych 
jeszcze jak to wygląda w tym roku z dostawaniem się  na studia absolwentów. Jeśli chodzi o 
matury-  w jego szkole zdawalność była na poziomie 92% (średnia szkół publicznych wynosi 
80%, w powiecie średnio było 71,7%) – czyli wyniki są  bardzo dobre. 
  
Radny J.Sulikowski zwrócił się do obecnej na posiedzeniu Karoliny Krenz z prośbą o skrót 
raportów dotyczących wyników w szkołach. Kierownik wydziału oświaty, kultury i sportu 
wskazywała, że będzie to przedmiotem sesji październikowej, a dokładne informacje z tego 
zakresu uzyskała już resortowa Komisja Oświaty. J.Piasecki zauważył, że warto byłoby 
przedstawić te wyniki w naszej samorządowej gazecie.   

 
Komisja wnioskuje do Zarządu o opublikowanie w Kurierze Powiatowym informacji  
z Centralnej Komisji Egzaminacyjnej o wynikach matur  i egzaminów zawodowych.  
(10 obecnych 10 głosów ZA - K.Migasiewicz wyszedł na korytarz - telefon) 
 
Radni podczas dyskusji pytali także o budynek nauczycielski przy I LO w Wągrowcu. 
Dyrektor odrzekł, że koszty z czynszu nie starczają na wszelkie potrzebne remonty. 
Wskazywał, także że nie wpływają one ze starostwa w całości w jakiej wpłacają ją 
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mieszkańcy. Dyrektor powiedział, że na zapłacenie rachunków za na media mu raczej 
wystarczy. Może być jedynie kłopot w wynagrodzeniem.    

 
 
• Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych  nr 1 w Wągrowcu  

/temat omówił – Leszek Prell/  
 

W Zespole  jest 46 oddziałów dziennych, 16 zaocznych oraz kursy ODZ. Jeśli chodzi  
o wyposażenie dydaktyczne sal  jest dobre. Występują jednak braki w sprzęcie w 
warsztatowym laboratoryjnym. Pomieszczenia magazynowe wymagają rewitalizacji. Możliwa 
jest adaptacja pomieszczeń, tak aby wykorzystywane były przez ZSP  a także  SOSW. 
Nieobecny na posiedzeniu z powodów zdrowotnych Dyrektor J.Berendt prosił o 
zasygnalizowanie, ze szkoła jest gotowa przyjąć na te zaadoptowane pomieszczenia 
uczniów SOSW. Starosta M.Piechocki dodał, że prowadzone są rozmowy na temat 
umiejscowienia drogi przy szkole i przygotowaniu parkingu dla uczniów i wjazdu od strony 
sklepów wielkopowierzchniowych. Jeśli chodzi o środki finansowe tegoroczne – starczy na 
zapłacenie mediów, ale może nastąpić problem w płacach. J.Piasecki zapytał o liczebność  
w oddziałach. Według dyrektora L.Prella średnio jest 34 uczniów. Kierownik wydziału 
K.Krenz poinformowała, że ZSP nr 1 ma najlepszą liczbę na oddział w pierwszych klasach.  
Starosta dodał, że pomimo tego, że w ZSP nr 2 jest mniej w pierwszych klasach to średnia 
nie jest najniższa dla wszystkich oddziałów tego zespołu i wynosi – 26,14 osób. K.Krenz 
wskazała, że po 15 września będzie więcej informacji – spłyną dane z półrocza.  
I.Wojewódzka – Kucz zapytała o kierunek fizjoterapia. Dyrektor L.Prell odpowiedział, że na 
naukę na tym kierunku jest bardzo mało chętnych. Dyrekcja czyni starania, aby nawiązać 
współpracę z jednostką kształcącą fizjoterapeutów na poziomie uczelni wyższej.  
 
O godz. 17.20 Przewodniczący Komisji zarządził przerwę.  Salę posiedzeń opuszczają 
przedstawiciele: ZSP nr 1, ZSP nr 2 i I LO w Wągrowcu. Przybywają natomiast reprezentanci 
MOW Antoniewo i ZSP Gołańcz.  
Po wznowieniu o 17.35 posiedzenia, Przewodniczący S.Maciaszek oddał głos . 
I.Grzegorzewskiej, pytając o środki na zapłacenie kosztów mediów. 
 
• Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Antoniewie 

/temat omówiła – Iwona Grzegorzewska/  
Dyrektor MOW odpowiedziała, że koszt energii cieplnej (olej opałowy) – ogrzewania w tym 
roku  zależy od warunków pogodowych. Z uregulowaniem kosztów wody i energii nie 
powinno być kłopotów. Ośrodek podłączył się do sieci wodnej miejskiej ze strony Skoków. 
Jednak Dyrektorka chce zachować własne źródło wody (studnia) do celów gospodarczych.  
Dyrektor MOW wskazywała, że może zabraknąć środków na wynagrodzenia (około 
160.000zł szkoła i 40.000zł  internat). Nie udało się zakończyć remontu dachu. Jest to 
zadanie remontowe realizowane w częściach. Prace drobniejsze (remontowe) realizowane 
są sumptem gospodarczym we własnym zakresie. J.Sulikowski wskazywał na potrzebę 
podłączenia gazu ziemnego do MOW, gdyż sieć niedługo dojdzie do Antoniewa. Koszt 
ogrzewania  będzie niższy nawet o 1/3 niż do tej pory. Chodzi głównie o wymianę palników.   
S.Maciaszek zauważył, że podobna sytuacja nastąpi w Gołańczy i trzeba również wziąć pod 
uwagę podłączenie gazu w ZSP w Gołańczy.        
 
Komisja wnioskuje o rozeznanie kosztów modernizacji ogrzewania i zmiany instalacji 
olejowej na gazową lub z innego źródła energii odnawialnej w MOW Antoniewo  
i w ZSP Gołańcz. (10 obecnych / 10 głosów ZA - A.Wieczorek wyszedł na korytarz - telefon) 
 
Dyrektor MOW widzi pilne zadanie remontowe dotyczące: bramy wjazdowej, chodników, 
boiska sportowego a także rozbudowy monitoringu wizyjnego obiektu – szczególnie po 
ostatnim incydencie z pobiciem wychowawcy. Niestety program rządowy dotyczący budowy 
monitoringu takich obiektach, z tym rokiem się zakończył i nie będzie jego wznowień. 
Pomimo odwołania dyrekcji do Wojewody – nie możliwe będzie dofinansowania takiego 
zadnia w MOW. Na pytanie S.Maciaszka ile wyniósłby koszt rozbudowy monitoringu, 
dyrektor odpowiedziała, że około 50.000zł. J.Piasecki zapytał o obsadę wychowankami  
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w MOW.  Aktualnie jest ponad 100% - na limit 110 miejsc jest zakwaterowanych 114 
wychowanków.  
Radny Sulikowski zapytał, czy zaadoptowane są pomieszczenia na poddaszu, bo można by 
je było  przeznaczyć na dodatkowe 10 miejsc. Dyrektor MOW odrzekła, że te miejsca są już 
zaadoptowane na inne cele (łazienka, gabinety psychologiczne, dwa pomieszczenia 
dydaktyczne do prowadzenia zajęć dodatkowych), a kadra i tak jest  niewystarczająca. 
J.Sulikowski zwrócił uwagę na szpecący przystanek przy MOW.          
 

Po dyskusji Komisja wnosi do Zarządu o wystąpienie do miasta i gminy Skoki  
o uporządkowanie przystanku autobusowego we wsi Antoniewo.  
(10 obecnych / 10 głosów ZA   - A.Wieczorek wyszedł na korytarz - telefon)  

 
 O godz. 18.10 obrady opuszcza I.Grzegorzewska.  

 
  
 

• Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych  w Gołańczy   
/temat omówił – Bogdan Koczorowski/  
 

Dyrektor ZSP w Gołańczy na wstępie poinformował, że starczy mu pieniędzy na media  
i wynagrodzenia w roku bieżącym. Jednak ze względu na próby przekształcenia internatu  
w Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii, dyrektor chciałby prosić o wsparcie finansowe tego 
zadania – dalszy remont.  
6 pomieszczeń zostało dotychczas wyremontowanych i czeka na wyposażenie w meble.  
Na remont kolejnych 6 pokoi dyrektor złożył stosowny wniosek do Zarządu.  
Dyrektor - w dalszej części swej wypowiedzi - wskazał sposoby oszczędzenia środków przy 
otwarciu MOS. W I fazie mogą zostać przyjęci jedynie chłopcy (nie byłoby wydatków na  
podział obiektu na cześć mieszkalną dla dziewcząt i chłopców), a w kolejnej fazie MOS będzie 
mógł być rozszerzony o miejsca dla dziewcząt.  Sumarycznie, w następnym roku potrzebnych 
byłoby 50.000zł na zakup mebli i 20.000zł na adaptację – remont  pomieszczeń. 
Prawdopodobnie w 2010 roku będzie doprowadzony do Gołańczy gaz ziemny. Dyrektor prosi 
o rozważenie remontu chodnika przed budynkiem głównym szkoły – zabezpieczenie 
materiału. Zwracał uwagę na to, że jednostka jest naprawdę ładna, ale te stare płytki 
chodnikowe  w jakiś sposób je szpecą.   Dyrektor chciałby, aby za halą sportową powstało 
boisko – dokumentacja jest przygotowana.  
Jeśli chodzi o liczbę uczniów – zmniejszyła się i w nowym roku szkolnym brakować będzie na 
działanie ok. 300.000zł., ale według Dyrektora już kiedyś brakowało jeszcze więcej.  
Dyrektor Koczorowski uważa, że subwencja na MOS (1.200.000zł) wystarczy na jego roczne 
utrzymanie.  Przy 36 osobach (3 grupy) działanie MOS-u wyjdzie na zero. Gdy będzie 6 grup 
wówczas sytuacja finansowa będzie lepsza. MOS nie ruszy od września br., dlatego że brak 
jest środków finansowych i brak wykształconej kadry do jego obsady (kadra kończy studia 
podyplomowe). W kraju aktualnie jest 1.700 osób oczekujących na przyjęcie do MOS-ów. 
J.Sulikowski zapytał o aktualną liczbę korzystających z internatu uczniów ZSP. Dyrektor 
powiedział, że 24 uczniów. Od listopada będą dodatkowo 4 kolejne osoby. Radny Sulikowski 
wskazywał na konieczność likwidacji nierentownego obiektu i stołówki. Starosta 
zasygnalizował, że stołówka będzie potrzebna do MOS. Z kuchni aktualnie korzysta 36 osób 
skierowanych przez MGOPS, uczniowie z internatu oraz kadra i inni uczniowie.  
 
O godz. 18.30 - po ogłoszeniu przerwy przez S.Maciaszka - obrady opuszcza B.Koczorowski.  
  

 
3. Zakończenie posiedzenia  

 
Przed zakończeniem posiedzenia Przewodniczący Komisji odczytał dwa pisma – odpowiedzi 
na wnioski z Zarządu Powiatu, co zostało opisane w punkcie OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA 
WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.   
Starosta M.Piechocki poinformował o sytuacji finansowej powiatu po 8 miesiącach br. 
Przygotowywane jest pismo do jednostek o oszczędności. Pomimo rezerwy w budżecie 
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(500.000zł) nie wykonanie dochodów wynosi już 800.000zł. W oświacie na koniec roku może 
być mała dziura w płacach – 100.000-200.000zł. Wstrzymano się z zakupem ciągnika 
wielofunkcyjnego z osprzętem do utrzymania bieżącego dróg. Przyszłoroczny budżet może 
być równie kiepski. Czeka nas duże zadanie droga Damasławek – Wapno o wartości  
5.000.000zł.  
Niestety, przetarg na działkę pod hotel przy Aquaparku nie przyniósł rozstrzygnięcia (cena 
wywoławcza wynosiła 1.900.000zł). Na organizację drugiego przetargu mamy czas do grudnia 
2009r. Możemy obniżyć cenę o 50%. Radni w dyskusji byli zdania - szczególnie J.Piasecki-  
aby nie schodzić z pierwotnej wielkości ceny wywoławczej tego gruntu. Starosta zapytany 
przez S.Maciaszka o sytuację ekonomiczną w szpitalu, odpowiedział, że czeka na 
zrównoważony plan finansowy szpitala do końca roku, który w najbliższym czasie ma 
przedstawić dyrektor ZOZ-u G.Hoffmann.           
 
Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 19.25.  

 
 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania 
Odnotowano w opisie przebiegu dyskusji. 
 
4.2 Opinie 
 Nie odnotowano  

 
4.3 Stanowiska 
Nie odnotowano  
  
4.4 Wnioski 
 
1.Komisja wnioskuje do Zarządu o rozważenie możliwości przeznaczenia środków Powiatowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w budżecie 2010 roku na rewitalizację 
terenów zielonych wokół powiatowych jednostek oświatowych (11 obecnych / 11 głosów ZA) 

 
2.Komisja Wnioskuje o opublikowanie w Kurierze Powiatowym informacji z Centralnej 

Komisji Egzaminacyjnej o wynikach matur  i egzaminów zawodowych.  
(10 obecnych 10 głosów ZA - K.Migasiewicz wyszedł na korytarz - telefon) 

 
3.Komisja wnioskuje o rozeznanie kosztów modernizacji ogrzewania i zmiany instalacji olejowej 

na gazową lub z innego źródła energii odnawialnej w MOW Antoniewo i ZSP Gołańcz.  
(10 obecnych / 10 głosów ZA - A.Wieczorek wyszedł na korytarz - telefon)  

 
4.Komisja wnosi o wystąpienie do miasta i gminy Skoki o uporządkowanie przystanku 

autobusowego we wsi Antoniewo.  
(10 obecnych / 10 głosów ZA   - A.Wieczorek wyszedł na korytarz - telefon)  

           
 
 

  ____________________________                            _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji   

 


